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S C U S veuen precl Ita 

juga eS e esem re 
Cam valla Catalana, per pac temps per entrenar-se i per jugar sense públic 

XAVIER MADRONA 
I LLEIDA I L'anunci de la Federació 
Catalana de Futbol de repren
dre les competicions el cap de 
setmana del 5-6 de desembre, 
sempre que ha permeti la nor
m ativa i que les restriccions 
aplicades pel Govern a la prac
tica esportiva federada no vagin 
més enlla del 23 de novembre, 
ha despertat controversia entre 
els clubs lleidatans. Encara que 
hi ha opinions diverses, en el 
que coincideixen la majaría és 
que la tornada és precipitada, 
al contrarí del que ha decidit el 
basquet que, en el seu cas, acos
turna a jugar en recintes tan
cats. EIs primen que van al~ar 
la veu van ser els clubs del grup 
2 de Primera Catalana, entre 

I els quals hi ha sis lleidatans. In
sisteixen, i així ha van propa
sar a la federació, a ajornar la 
competició fins al mes de genero 
A més; es remeten a un article 
científic encarregat per la Fe
deració Espanyola en el seu día 
per a la tornada a la competició 
després d'un confinament o atu
rada prolongada que diu, entre 
altres coses, que hi ha d'haver 
un mínim de període de quatre 
a sis setmanes entre el primer 
día d'entrenament i el primer 
partit oficial. 

A Tercera Catalana, l'entre
nadar del Vilanova de l'Agu-

_ -da, Jacint Bernaus, opina que 
"la salut és abans que el futbol. 
Quan tornem arribara de segui
da l'aturada de Nadal i ningú 
ens garanteix una seguretat a 
l'hora de competir. Tenim les 
nostres feines, no vivim del fut
bol". El president del Tremp, 
Josep María Farré, veu molts 
inconveníents. "Sense públic, 
quins ingressos tindrem? I si es 
valen recuperar duels entre set-

EL DETALL 

Paco, al local on treballa amb la samaneta del Balafia. 

"Estic als dos sedors més 
afedats, hostaleria i esport" 
• Paco Rodríguez treballa 
al sector de l'hostaleria des 
de fa 33 anys i fa gairebé una 
decada és el president de la 
DE Balafia. AIs seus 49 anys 
es veu atrapat per les res
triccions per partida doble. 
"M'ha tocat ser als dos sec
tors més afectats i la situació 
és molt complicada. No ha 
acabo d'entendre perque es 
tracta de dos sectors en que 

mana, algú pensa que podem 
anar a jugar a 90 km, per exem
pIe a Aitona, un dímecres a les 
9 de la nit? Si aquest any no es 
pot competir en condicions, no 
es competeix. Pensem així el 
90% de clubs." 

Edgar Tornero, tecnic de l'AI-

hi ha hagut menys contagis 
i arnés s'han invertit més 
diners. Hi ha unes taxes que 
s'han de pagar i aquestes no 
ens les descompten", lamenta 
Rodríguez. 

A l'esport opina que hauri
el! de permetre entrenar-se. 
"Es millar per als nens que 
anar-se'n a un parc amb els 
riscos que comporta. En can
vi, veig bé no competir." 

pieat de Segona Cat~lana, vol 
"entrenar i competir. Es cert que 
venim de quatre' setmanes en 
que no hem pogut treballar de 
forma normal, i per tant, tot el 
temps que puguem tenir abans 
del primer matx sera benvingut 
per disminuir al maxim el risc 

LES FRASES j 

«De seguida vindra 
I'aturada de Nadal i 
ningú ens garanteix 
la seguretat. No 
vivim del futbol» 

JACINT BERNAUS 
ENTRENADOR DEL VVA DE L'AGUDA 

«Quins ingressos 
hi haura sense 
públic? Si no es pot 
competir aquest any, 
no es competeix» 

JOSEP MARIA FARR~ 
PRESIDENT DEL TREMP 

«Hem estat setmanes 
sense treballar 
de forma normal. 
Intentarem reduir 
el risc de lesions» 

EDGAR TORNERO 
ENTRENADOR DE L'ALPICAT 

«Esta bé tornar a 
entrenar-se, pero 
competir és molt 
precipitat» 

ENRIC BARRI 
COORDINADOR DE L'ATLETIC SEGRE 

de lesions". Enrie Barri, coor
dinador de l'Atletie Segre, veu 
"una bona notícia per als joves 
tornar a, entrenar-se, pero tor
nar a competir d'aquÍ a dos set
manes és molt precipitat. Potser 
una altra opció seria no tornar a 
competir fins al gener". 


